

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 30-07-2026 02:00:13 PM Subject: Brief summary for companys operations first half	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: تطوير العقارات التاريخ: 30-07-2026 02:00:13 PM الموضوع: ملخص موجز لنتائج أعمال الشركة النصف الأول
The company's equity increased during the first half of 2026 by 1.267 million dinars, of which shareholders' share was approximately 840,000 dinars, representing 3.2%. The company continues to review its real estate investments to determine the optimal utilization of each investment based on success opportunities and real estate market data, with the aim of ensuring the best possible results.	ارتفاع حقوق الملكية في الشركة خلال النصف الأول لعام 2026، بقيمة 1.267 مليون دينار كان نصيب المساهمين منها حوالي 840 ألف دينار أي ما نسبته 3.2%. استمرار مراجعة استثمارات الشركة العقارية وذلك لتحديد الاستغلال الأمثل لكل منها وفقا لفرص النجاح ومعطيات السوق العقاري بهدف ضمان أفضل النتائج.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Bakeer	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Bakeer